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1. Saksliste årsmøte  

1. Godkjenne de stemmeberettigede.  

2. Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden.  

3. Velge dirigent, sekretær samt 2 representanter til å underskrive protokollen.  

4. Behandle årsmeldinga, punkt 4.1.-4.8.  

5. Behandle innkomne forslag og saker (tre innkomne forslag) 

6. Fastsette medlemskontingent 2026 

7. Behandle regnskapet i revidert stand. 

8. Vedta budsjett 2025 

9.  Engasjere statsautorisert/registrert revisor til å revidere idrettslagets regnskap  

10. Foreta følgende valg:  

a) Leder og nestleder  

b) Minimum 3 styremedlemmer og 1-2 varamedlemmer 

c) Kontrollkomite på 3 medlemmer og 1 varamedlem  

d) Representanter til ting  

e) Valgkomité med leder og 2 medlemmer og 1 varamedlem for neste årsmøte.  
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2. Forretningsorden  

Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden 

1.  Årsmøtet ledes av en dirigent som velges av årsmøtet  

2.  Det velges sekretær til å føre protokoll fra årsmøtets forhandlinger  

3.  I protokollen innføres forslag, talere, avstemmingsresultat og vedtak  

4.  Årsmøtedeltakere som ønsker ordet i debatten skal tilkjenne dette ved å 
gi tegn til dirigenten.  

• Årsmøtedeltakere og styrets medlemmer kan ta ordet tre ganger i samme sak  

• Styrets leder og sakfremlegger kan ta ordet ubegrenset antall ganger  

5.  Forslag skal leveres skriftlig til dirigenten og være underskrevet med 
forslagstillerens navn og refereres av dirigenten  

 

3. Valg av årsmøtets ledelse  

 Årsmøtet skal velge: 

- Dirigent 
- Sekretær 
- 2 representanter til underskrift av protokoll 
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4. Årsmelding 

4.1 Sammendrag  

Med en 10.plass på tabellen er det naturlig å si at det ble både oppturer og nedturer 
gjennom sesongen. På bortebane gikk vi av banen kun 5 ganger med tap. Hele 10 ganger, 5 
seire og 5 uavgjorte, fikk vi med oss noe fra bortebane. Det er nære på en opprykkstatistikk 
på bortebane. 
 
På hjemmebane ble det verre. Det har vært en vond statistikk på hjemmebane i flere 
sesonger på rad, en av de største utfordringene vi gir oss selv i 2025 er å knekke koden på 
hjemmebane og gjøre Extra Arena til et fort. 
 
5 seire, 4 uavgjorte og 6 tap ble fasiten på hjemmebane. Det er for snaut. På hjemmebane 
handler det om å passere 10 seire for å være med i toppen. Topp 3 på tabellen hadde alle 11 
hjemmeseire. 
 
Samtidig fikk vi gode øyeblikk på hjemmebane. Første hjemmekamp mot Sandnes Ulf med 
mye folk og seier. Seieren i mai over Stabæk i strålende vær. Publikumsfesten mot Vålerenga 
der vi tok ledelsen og burde doblet den – før de snudde kampen. Overtidsseieren mot 
Raufoss i juni. Kruttsterke seire over Sogndal og ikke minst tabelltreer Moss 

Rekrutt-laget vårt rykket opp fra 4.divisjon og skal i sesongen 2025 måle krefter mot kjente 
lag som vårt første-lag spilte imot; før vi tok steget og rykket opp til OBOS-ligaen (den gang 
Adecco-ligaen) i 2010. 

Foran 2024 satte vi ytterligere fokus på egen utviklingsavdeling i Ranheim Topp. I Ranheim 
Bredde skal det være fotball fra 6 år til senior og alle skal finne sitt naturlige tilbud. I 
toppfotballen valgte vi å etablere ei G16-gruppe, i tillegg til G19 gruppe vi hadde fra før. I 
sum utgjør denne gruppa av spillere mellom 15-19 år vårt akademi. Ranheim Bredde har lag i 
disse årsklassene også, men i Ranheim Topp skal dette være spissede tilbud med mål om å få 
flere fra egen utviklingsavdeling inn i A-troppen de kommende årene. 

Vårt U-19 lag tok seg helt fram til semifinalen i cupen hvor de møtte Viking på Extra Arena. 
En utrolig bra prestasjon som lover godt for fremtiden. Sist vi tok oss helt til semifinalen i 
cupen med et Ranheims-lag var da A-laget møtte nettopp Viking i Stavanger.  

Frivilligheten på Ranheim var en avgjørende faktor for at vi i det 15. året på rad fikk en ny 
sesong i en av våre to øverste divisjoner. 
Tusen takk til frivilligheten på Ranheim og for bidraget dere gir oss som klubb 
 
Tusen takk også til administrasjonen, trenere, støtteapparat, styret og ikke minst 
samarbeidspartnere for at vi hver dag har tro på at vi løfter klubben i riktig retning både 
sportslig og økonomisk  
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Har vi så bidratt til å realisere drømmer? Ja, også denne sesongen, definitivt. Ruben Alte og 
Nikolai Skuseth ble solgt til Eliteserieklubbene Kristiansund og Sarpsborg. Lasse Qvigstad ble 
solgt til Bryne som rykket opp til Eliteserien i 2024. Dennis Gaustad ble lånt ut til Aris 
Limassol som spiller i i den kypriotiske toppdivisjonen. 

Vi ser nå at den positive spiralen ikke bare betyr at tidligere Ranheim-spillere markerer seg i 
større klubber. Men nå også at landslagsdrømmen realiseres. 
 
De siste landslagstroppene har vi hatt med både Sondre Langås og Torbjørn Heggem, og siste 
landslagstropp i Nations League ble også Warren Kamanzi tatt med.  
 
Lucas Kolstad fikk også landslagsdrømmen oppfylt i høst. I november ble han tatt ut i U20-
troppen som dro ned til Chile for å møte vertsnasjonen for VM neste år. Norge vant og Lucas 
spilte 30 minutter og klarte seg meget bra. 
 
Sesongen 2024 er historie. Vel møtt til en ny sesong 2025 

 
 Frank Lidahl Daglig leder 

4.2 Sport  

4.2.1 Årsberetning herrer A 

1. OBOS – ligaen 2024 
 

Etter en 8. plass i OBOS-ligaen i 2023 og satte vi pånytt en målsetning om topp 6 i 2024 og 
spill om opprykk. 
 
Foran sesongen hadde legenden Mads Reginiussen og vår forsvarsbauta Christian Eggen 
Rismark lagt opp og midtbanestrategen Ruben Alte tok steget opp til Eliteserien ved å bli 
solgt til Kristiansund. Inn fikk vi bla Phillip Slørdal fra LSK, Per Ciljan Skjebred fra RBK, Mikal 
Tørset Johnsen og keeper Simen Vidtun Nilsen fra Sarpsborg. Flere unge spillere tok steget 
opp til A-laget og noen fikk nyttig erfaring og spilletid ved å bli lånt ut til andre klubber. 
 
Det ble prestert litt variabelt i treningskampene, fra 1-1 mot RBK i Sodvin-hallen og tap 3-0 
borte mot Levanger FK  
 
I serieåpningen møtte vi Kongsvinger borte og tapte 2-1 etter å ha ledet 1-0 ved pause. En 
rekke sjanser til oss gjennom kampen, men Kongsvinger satte inn vinnermålet 1 minutt på 
overtid. I sesongens første hjemmekamp møtte vi Sandnes-Ulf og vant komfortabelt 3-0. 
 
Det ble en svært variabel sesong med 6 kamper på rad uten seier i vårsesongen og 6 kamper 
på rad uten tap i høst-sesongen og vi endte til slutt sesongen med en 10. plass og 39 poeng, 
men med positiv målforskjell. Foran siste kamp mot opprykksklare Bryne, hadde vi en 
teoretisk sjanse til å nå kvalifisering til Eliteserien og da vi tok ledelsen 1-0 var vi plutselig på 
6.plass, men med resultatene i de andre kampene og tap 1-4 sluknet dette håpet. 
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Vi har mange unge spillere i stallen og som vil trenge noe mer tid til å ta steget opp til et 
stabilt og godt nivå i OBOS-ligaen. Så er det nå en gang slik at vi er en klubb som har som 
ambisjon og mål at vi i tillegg til å kunne kjempe om topp 6 i Obosligaen og muligheter for 
opprykk, også skal selge minimum 1 spiller i hvert overgangsvindu. Dette for å sikre 
økonomien og ikke minst gi spillerne mulighet for å oppfylle sine drømmer om spill på et 
høyere nivå. Det vil derfor være en utfordrende balansegang mellom det å skulle oppnå 
sportslig suksess, god økonomi gjennom spillersalg og «Vi oppfyller drømmer». 
 

 2. NM 2024 

Her slo vi Tiller og Melhus i innledende runder, og ble trukket hjemme mot Raufoss i 3. runde 
hvor vi dessverre tapte 1-2. 
 
  
Spillere ut  

Mads Reginiussen la opp etter sesongen 2023 
Christian Eggen Rismark la opp etter sesongen 2023  
Magnus Lenes la opp etter sesongen 2023 
Jonas Bolkan Nordli hadde kontrakt for 2023, tilbake til Byåsen 
Sigurd Prestmo på utlån til Stjørdals Blink i løpet av sesongen 2024 
Brage Kvithyld på utlån til Stjørdals Blink i løpet av sesongen 2024 
Dennis Gaustad utlånt til Aris Limassol, Kypros fra september 2024 og fram til juli 2025 med 
opsjon på kjøp 
Ruben Alte solgt til Kristiansund før sesongen 2024 
Nikolai Skuseth solgt til Sarpsborg i august 2024. 
Henrik Kristiansen – permanent overgang til Lyn fra 2024 
Magnus Høiset- permanent overgang til Egersund fra 2024 
Lasse Qvigstad – solgt til Bryne i august 2024 
Preben Asp – overgang til Grorud etter låneperiode hos Levanger  
Adrian Bartel – permanent overgang til Stjørdals-Blink 
Morten Gamst Pedersen – la opp 
 

Spillere inn  

Mikael Tørset Johnsen fra Venezia / Stjørdals-Blink 
Philip Slørdal fra Lillestrøm 
Mamadou Diang fra Senegal 
Per Ciljan Skjelbred fra RBK 
Seydina Diop fra Senegal 
Håkon Røsten på lån fra RBK  
Simen Vidtun Nilsen fra Sarpsborg 
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Trener, fys/med og oppmannsteam 
 
Kåre Ingebrigtsen, hovedtrener  
Christian Eggen Rismark assisenttrener 
Pål Helland, spillerutvikler 
Michael Karlsen, Sportslig koordinator 
Pedro Espinha, keepertrener  
Eirik Nordtvedt, fysio 
Anders Bakken og Sigbjørn Hammer, fysio 
Synne Haeger Kvam, lege 
Adam Kavka, fysisk trener (tilknyttet 3T Ranheim) 
Leif Husvik, materialansvarlig 
Fredrik Rostad Eriksen, serviceleder 
Sigbjørn Hoff, materialansvarlig. 
 
 
 
Representasjon 
 
Lucas Kolstad U-20 
Håkon Røsten U-19/20 

Kåre Ingebrigtsen, trener og Michael Karlsen, sportslig koordinator  
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Tabell: OBOSLIGAEN 2024 
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Lucas Kolstad, 19 år, kåret til årets unge spiller 2024  

 

Yong Yong Hou, 27 år, kåret til årets spiller i OBOS-ligaen 2024 og ble også årets toppscorer  
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Ruben Alte, 24 år, solgt til Eliteserieklubben Kristiansund BK før sesongen 2024 

 

 

Nikolai Skuseth, 20 år, solgt til Eliteserieklubben Sarpsborg 08 i august 2024 etter kun 1 år i 
Ranheimsdrakta 



 

 

 

12 

 

Dennis Gaustad, 20 år, utlånt til den kypriotiske toppklubben Aris Limassol i august 2024 fram til 
juni 2025, men opsjon på kjøp. Dennis kom fra Rosenborg 2 i 2023. 

 

 

Lasse Qvigstad, 21 år, solgt til Bryne i august 2024 etter kun 1 år i Ranheimsdrakta. Bryne rykket 
opp til Eliteserien i 2024. 
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4.2.2   Årsberetning rekrutt, Ranheim 2, U-19 og akademi U-16 

I sesongen 2024 tok vi nye steg, med opprykk fra 4. divisjon med Ranheim 2, et lag som stort 
sett under hele sesongen var bestående av spillere under 21 år; og ikke minst så klarte vårt 
G-19 lag og spille seg helt fram til semifinalen i cupen  

NM G19 Telenor Cup 

I de innledende rundene slo vi Heimdal, Stjørdals-Blink, Tynset, Rana og Bærum og i 
semifinalen trakk vi Viking på hjemmebane hvor til slutt måtte se oss tape 2-7 i en meget 
godte besøkt kamp med over 500 tilskuere på Extra Arena. I kvartfinalen hjemme mot 
Bærum var også det også meget bra med tilskuere   

Følgende 22 spillere var i tropp i kvart- og semifinalen  

Jonas Formo Leo Banino-Rokkones 

Niklas Szabo Hegle Marius Mostervik Øien 

Marius Valle Fagerhaug Vebjørn Bandlien 

Tarik Smailovic Jørgen Bøhle 

Dennis Torp-Helland Oliver Kvendbø Holden 

Brage Aune Lucas Kolstad 

Felix Brattbakk Kevin Menezes Vasconcelos Gjevik 

Sevdina Mohamed Diop Alexander Rødli Moen 

Adrian Leistad Mats Rømo 

Lucas Aiden Moen Neverdal Henrik Kojen Stubbe 

Kristoffer Scott Hertzberg Vestgøte Emil Kvendbø Holden 

 

Seriespill – Adressa-ligaen 4. divisjon menn avd. 1 

Da mesteparten av stallen fra 2023 ble med videre inn i 2024 visste vi at vi hadde en stall 
som pånytt ville kunne være med å kjempe i toppen av avdelingen om opprykk.  

Opprykket ble sikret gjennom seier i sesongens siste kamp mot opprykksrival Tynset. Her tok 
vi ingen sjanser på å få et nytt tap mot Tynset (0-1 borte) og stilte med flere forsterkninger 
fra vårt førstelag. Kampen endte hele 7-0 og opprykket og målsettingen for sesongen ble 
sikret.   
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Tabell Adressa-ligaen 4.div menn avd. 2 

 

BDO-serien G-19 0. div vår 2024 
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BDO-serien G-19 0. div høst 2024 

 

 

BDO-serien G-16 0. div vår 2024 
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BDO-serien G-16 0. div høst 2024  

 

Gjennom sesongen har flere spillere fått hospitere med A-laget både på jevnlig og mer 
sporadisk basis. Flere spillere i stallen tok i løpet av sesongen steget opp på A-laget eller til et 
høyere nivå i andre klubber.  

Det har også i 2024 vært et godt samarbeid med G19-teamet og G16-teamet, og flere 
juniorspillere og guttespillere har hospitert med U23 og enkelte G19-spillere har fått 
muligheten til å spille seniorfotball. Det har også vært et godt samarbeid om kamparenaen i 
G19 0. divisjon mellom U-23 og G-19.  

G19 2024: 
  
Hovedtrener Eskil Husby, medtrenere Tor A stubbe og Jahn Richard Johnsen 
Oppmenn: Christoffer Hansen, Bjørn Sverre Svendsen, Ole Aarvåg, Thomas Øien 
Keepertrener Peder Veiseth 
  
G16 2024: 
  
Hovedtrener Morten Jullumsrø, med trener Andreas Forer. 
Oppmenn: Øyvind Burkeland, Bjørnar Mehlum 
Keepertrener Peder Veiseth 
  
Overlagleder Akademi Christoffer Hansen 
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G-19 2024 

 

Nyerverelsene Seydina Diop og Mamadou Diang fra Senegal feirer scoring i en av sine 
kamper for rekruttlaget sammen med Dennis Torp Helland, Adrian Leistad og Brage Aune 
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4.3. Rapport Arrangementsutvalg 2024 

Kamper i Obos-ligaen er gjennomført i en tett samhandling mellom frivillige verter og 
administrasjonen. Arrangementene i 2024 er gjennomført uten eksterne ressurser. 
I gjennomsnitt har det vært engasjert nær 40 frivillige verter pr. kamp samt ca 15 frivillige til 
kiosk/bevertning – rett og slett et fortsatt imponerende engasjement og oppslutning 
fra frivilligheten. Ball-henterne har vært spillere fra Ranheim Idrettslag i alder fra 12 år og 
oppover. Tilbakemelding fra kamp- og sikkerhetsdelegater er gjennomgående positiv, og 
hvor «trivelig», «vennlighet» og «rutinert» er gjennomgangsord for beskrivelse av det å være 
på Ranheim.  
Det har ikke vært kritiske sikkerhetssituasjoner ved noen av arrangementene.  
Det er gjennomført kampforberedelsesmøte i arrangementsutvalget, delvis digitale, noen 
dager før alle hjemmekamper.  
 
Arrangementsutvalget har hatt følgende funksjonsansvarlige kampdag: 
 

- Arrangementssjef kampdag: Andreas Stålby. 
- Opplevelse kampdag og publikumsansvarlig: Peder Winsnes 

- Sikkerhetssjef: Roar Hernes 
-  Stadionsjef: Roar Hernes 
- Leder verter/frivillige: Lars Morten Brobakk 
-  Presseansvarlig: Christian Lauritsen 
- Speaker: Terje Walther 
- Mediaansvarlig: Monika Sydskjør 
-  Leder kiosk: Stina Mostervik 
- Leder Overvik Corner: Stine Mostervik 
- Leder bevertning/VIP: Jarlfrid Leinum 
- Leder billettsalg: Fredrik Eriksen  
- Leder VIP-arrangement: Frank Lidahl  
- Forberedelse arrangement: Andreas Stålby 

Andreas Stålby – arrangementssjef 

4.4. Rapport «frivilligheten» 2024 

Kampavviklingen - vertene 

Kampavviklingen ble i 2024 gjennomført av 65 verter. gjennomsnittlig oppmøte r er 36, noe 
jeg er meget fornøyd med. Geir Zahl og Bård Roll var til stede på alle hjemmekampene. 
Sikkerhetsarbeidet ble assistert av Roar Hernes. Vertenes betydning for en god og sikker 
kampavvikling kan ikke overvurderes, og jeg håper at det engasjementet fortsetter. 
Jeg takker for meg etter 15 års arbeid med organisering av vertenes arbeidsoppgaver, og det 
runder også av mitt engasjement på mange plan i fotballavdelingen fra jeg startet som leder 
i Ranheim IL I 1965. 

Lars Morten Brobakk – arrangementssjef 
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Overvik Corner 2024 

Året 2024 var det året det ble gjort store grep for å bedre fasilitetene på Overvik Corner. 
Grepene har ført til bedre opplevelsen for besøkende og skapt en lunere ramme. 

Riis Glass og Fasade sørget for å sette opp glassvegger. Taket ble i denne sammenhengen 
forlenget på dugnad av Roar Hernes og Trond Brønstad. Ketil og Frode Berg sørget for å tette 
mellomrommet mellom veggene og taket. Axel Vilvang og Sigvart By Eide tok jobben med å 
montere varmeovner slik at man får en god og varm atmosfære for besøkende. 
Dugnadsinnsatsen har vært formidabel blant flere av klubbens trofaste bidragsytere. 

Ved flere hjemmekamper har vært Livemusikk med trubadur og DJ. Til kampen mot 
Vålerenga 1. juni ble det arrangert konsert med Grannes. Overvik Corner er også blitt brukt 
som lokasjon for arrangement rettet mot samarbeidspartnere, frivillige og øvrige i klubben.  

Samarbeidsavtalen klubben inngikk med Ringnes for året, gjorde at Overvik Corner ble 
oppgradert med fasiliteter for god pubdrift.  Alle frivillige med ansvarsområde for puben fikk 
grundig opplæring når det gjelder servering, rengjøring og vedlikehold. Frivillige som har 
stått for bevertningen i puben i løpet av året er Anne Grete Mostervik, Lotte Rismark, Brit 
Storli, Heidi Grøsnes, Thomas Mostervik, Trond Brønstad og Lise Torshaug. Stina Mostervik 
har koordinert vaktene, oppmøtetidspunktene og sørget for at regelverk overholdes. 

Overvik Corner er blitt en populær møteplass for vårt publikum kampdag. I tillegg er det 
gledelig se at den har blitt den naturlige samlingsplassen for visning av bortekamper. 
Oppgraderingen som er nevnt tidligere har bidratt til at arrangement ikke er væravhengig. 
For 2024 har omsetningen fra Overvik Corner økt mot tidligere sesonger.  Faktorer som har 
spilt inn for det er den nevnte samarbeidsavtalen med Ringnes. Kompetanseheving av eget 
salgspersonell. Godt vær ved 13 av 15 hjemmekamper, samt gode tematiserte 
kampdagsarrangement.  

Overvik Corner hadde besøk av skjenkekontrollen tre ganger i løpet av året uten 
anmerkninger. Ansvarlig for skjenkebevillingen er Stina Mostervik og Frank Lidahl. 
Skjenkebevillingen er fornyet og varer tom 2028. 

Kiosk/Grill 2024: 

Klubben har videreført prosjektet «11 til 50 kr». Dette tiltaket er gjort for å øke salget av 
kioskvarer og hamburgere på kamparrangementene våre. Vi skal ha et godt tilbud som 
besøkende på våre arrangementer ønsker å benytte seg av.  

Det har hovedsakelig vært drift av 3 kiosker på hjemmekampene. Hjørnekiosken, MUS-
kiosken og nytt av året er plassering av kiosk oppe på tribunen. 

Ranheims-burgeren med burger fra Grilstad Fabrikker, og nybakt hamburgerbrød fra 
Rosenborg Bakeri har etablert seg som et etterspurt produkt, med god inntjening.. 
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Det har vært en fast rigg til kampene som rammer inn arrangementet på en god måte. For å 
øke salget så har vi brukt SoMe og ikke minst en veldig dedikert dugnadsgjeng fra 
russegruppe og damelaget. De hadde eget opplegg før sesongstart knyttet til det med å få til 
mersalg. 

Bidragsytere innenfor kiosk og grill er Thomas Mostervik, Trond Brønstad, Odd Roar Bakken, 
Nina og Rune Rømo og Stina Mostervik. 

Vi har ved flere kamper omsatt for over 60 kroner pr. tilskuer. Gode produkter, strategiske 
plasserte salgsutsalg med salgspersonell som har utviklet seg underveis i året, gjør at vi står 
godt rustet for å kunne ta imot flere tilskuere, samt å gi en god kundereise, med effektiv og 
lønnsom drift av kiosk kampdag.  

Ny betalingsløsning med terminaler har gitt bedre oversikt over omsetting av ulike 
produkter. I tillegg har det bidratt til bedre kontroll av varelager, samt omsetningsrapporter  

Supporterbutikken 

Det har vært et økende fokus på salg av supporter-effekter. Hovedproduktene for året har 
vært capser, skjerf, luer og spillertrøyer. Ellers har det vært supplert med forskjellig 
bekledning fra Umbro. Supporterbutikken driftes som travcafe noen dager i uka og har salg 
av supporter-effekter i cafeèns åpningstider. Hovedsalget har kommet på kampdag og det er 
Monica Berg som har hatt ansvaret for rydding, oppfylling av varer, prising og varetelling. 
Hun har også vært kontaktperson om det er noen som har ønsket å bestille noe utenfor 
åpningstidene. 

Det har vært ambulerende salg av supporter-effekter på VIP, Fanzone, julemesse i tillegg til 
egne salgsdager. Hege Bye har bidratt med dette sammen med Monica og 
dugnadsgruppene. 

Omsettingen av supporter-artikler ligger for 2024 litt over omsetningen fra tidligere år. 
Gledelig bemerker vi at salget av spillertrøyer har økt, hvor spesielt barnestørrelser er 
etterspurt. Flere av størrelsene ble utsolgt ila 2024. 

VIP 
Sesongen 2024 ble svært så lik foregående sesong. 
Ca. 100 gjester i snitt på alle kamper.  
Mat fra Prima som før, som buffè 

Alt fungerte som det skulle. Meget trivelige VIP- gjester på alle kamper. 
De som har jobba for å gi god service til våre VIP-gjester er Heidi Kulseth, Kristin Eggen,Unni 
Kristiansen, Marit Eide, Laila Brønstad, Gørild Bjerken og Jarlfrid Leinum (ansv). 
 
 

Peder Winsnes – ansvarlig kampdagsopplevelse  
Stina Mostervik – ansvarlig Overvik Corner, Kiosk/grill, Supporterbutikk 
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4.5. Marked  

Våre samarbeidspartnere er helt avgjørende for klubbens utvikling. 
 
Det er ingen selvfølge at man som idrettsklubb evner å gjøre seg relevant for næringslivet. 
Og enda større utfordring er det å skape mange partnerskap som varer over år. I Ranheim 
har vi bygd stein på stein også innenfor sponsorbeinet, og siden 2016 gått fra 3 millioner til 
rundt 15 millioner i sponsorinntekter. 
 
I dag har vi rundt 80 samarbeidspartnere og et mål om å vokse i antall til 100 i 2025. Dette i 
ei tid der mange i idretten peker på store utfordringer med å finne samarbeidspartnere i 
næringslivet. Det er selvsagt ikke sikkert vi klarer våre egne mål om vekst – men vi vet hva 
det eneste rette å gjøre år etter år er for å både gjenskape og ha muligheten til å vokse: 
 
Vi gjør oss relevante gjennom å utvikle partnerskap med engasjement, varme og kjærlighet. 
Som, avhengig av bedriftens motivasjon, skal gi bedriften verdi gjennom at vi legger til rette 
for nye forretninger, omdømme og aktiviteter som engasjerer, både internt i bedriften og 
blant andre bedrifter og forbrukere. Vi løfter våre samarbeidspartnere frem slik at de blir 
valgt av både supportere og andre samarbeidspartnere. I vår kultur skal man gi for å få, det 
handler om å være opptatt av de andre for at andre skal bli opptatt av deg. 
 
Gjennom et år har vi et godt utviklet årshjul med møteplasser som våre samarbeidspartnere 
kan ta del i. Gjennom mer enn ti årlige møteplasser får man muligheten til å bli kjent med 
andre, gjøre seg selv og egen bedrift kjent og utvikle forretninger. Vi arrangerer bla årlig tur 
til utlandet (i fjor var det Edinburgh), hopprenn i 5-metersbakken i Granåsen, Frokostmøter, 
Kulturkvelder, Julebrunsj, Fotballgalla, Mesternes Mester og Kick-Off. Og i forbindelse med 
hjemmekampene har vi eget uformelt VIP-område med middag før kamp, trenerintervjuer 
osv. Meget populært og stort sett mer enn 100 gjester hver gang. 
 
Våre samarbeidspartnere har også muligheten til å skape verdi gjennom aktiviteter vi gjør i 
lokalsamfunnet, bla Lutelva-festivalen, Fan-zone, Fotballskoler med mer. 
 
Synlighet og engasjement skaper vi også gjennom ulike flater på stadion og sosiale medier, 
der våre samarbeidspartnere kan bruke Ranheim og våre profiler i for eksempel videoer for å 
skape oppmerksomhet og engasjement rundt seg selv. 
 
Vi ser på oss som en klubb der alle samarbeidspartnere, uansett om man er liten eller stor, 
er like viktige. Det er summen av alle som legger til rette for at vi sammen kan løfte oss og 
utvikle klubben videre.  
 

Markeds- og sponsorinntekter  
Marked/ sponsorinntekter har de siste årene vært en stor del av klubbens totale omsetning.  
I 2024 er markedsinntektene på et litt lavere nivå enn i to foregående år.  Hvilket må sies å 
være meget bra all den tid vi fortsatt er i en generelt utfordrende og urolig økonomisk 
situasjon i Norge og Europa.  I 2022 utgjorde markedsinntektene hele 65 % av klubbens 
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totale omsetning, og det må derfor sies å være positivt at denne er andelen er redusert til 35 
% i 2024. Dette betyr at vi har fått flere og større ben og stå på.  Men, som sagt 
innledningsvis; våre samarbeidspartnere er fortsatt meget viktig for oss og helt avgjørende 
for klubbens utvikling  

Frank Lidahl – ansvarlig marked 
 

4.6. Media 

Presse 
 
Også i 2024 har vi vært hyppig nevnt i media - både skriftlig og digitalt. Klubben har som mål 
å alltid vurdere mediepotensialet for nyheter og har et tett og godt samarbeid med våre 
lokale aviser så vel som nasjonale.  
2024 startet godt på pressedekningen, og vi har hatt god fart inn mot 2025. 
 
TV 
 
I 2024 har samtlige kamper blitt sendt på TV2 Play. De fleste som en 2-kameraproduksjon 
kun for web og streaming. Kun én kamp (Vålerenga borte) var tatt ut til rundens hovedkamp 
med flere kamera og overføring på lineær TV.  
De to toppunktene i grafen over antall seere omhandler 1) Stabæk hjemme og 2) Mjøndalen 
hjemme.  

Christian Lauritsen- medieansvarlig  
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4.7.  Organisasjonen  

Ranheim IL Fotball Topp har kontinuitet i administrative roller med mennesker som gjør sitt 
beste for å bidra til utvikling av klubben. Det er en blanding av deltids- og heltidsstillinger og 
prosjektstillinger gjennom samarbeid med NAV. De siste to årene har vi satset på å bygge opp 
egne roller (2,5 årsverk) som jobber med samfunnsansvar og bærekraft. Dette området gir 
klubben en mulighet til å bety noe mer gjennom å bygge sterke fellesskap og redusere 
utenforskap. Arbeidet med sosial bærekraft er og vil de neste årene være enda viktigere også 
mtp økonomiske investeringer fra næringslivet. 

Et godt samspill mellom ulike avdelinger i klubben og frivilligheten er avgjørende for ny 
utvikling. En viktig oppgave for administrasjonen er å kommunisere godt med frivilligheten, 
være gode på å tegne opp områder og oppgaver for frivilligheten og legge til rette for at 
frivillige finner glede i å ta del i arbeidet.  Vi vil beskrive frivillighetsapparatet som helt kritisk 
for at alle aktiviteter, både på kampdag og for øvrig, gjennomføres med den kvaliteten vi 
skaper. Administrasjon planlegger og tilrettelegger – frivillighet kommer inn og i stor grad 
bidrar i gjennomføringen.  

Administrasjonen består pr. 31.12.2024 av 6,5 årsverk knyttet til administrative roller. 

Klubbens virksomhet forurenser ikke det ytre miljø. 

 Klubbens ledelse i 2024 har vært som følger: 

Styret:  
Styreleder: Kolbjørn Selmer   
Nestleder: Marianne Kartum 
Styremedlemmer: Cecilie Klein Reinertsen, Ståle Bratseth og Rune Venås. 
Vara-medlemmer: Lena Dahle Iversen, Arve Lauritsen 
 
 
Administrasjon:  

Daglig leder Frank Lidahl 100 % stilling 

Økonomi, anlegg og arrangement Andreas Stålby 100 % stilling 

Partner- og publikumsansvarlig Peder Winsnes 100 % stilling 

Leder Samfunnsansvar og bærekraft Eva Hansen 100 % stilling 

Medarbeider Samfunnsansvar og Bærekraft  Ivar A. Sandvik  100 % stilling 

Medarbeider Samfunnsansvar og Bærekraft Robert Stene  50 % stilling 

Sportskoordinator Michael Karlsen 100 % stilling 

  Frank Lidahl- Daglig leder  
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4.8. Samfunnsansvar og bærekraft 2024 

Avdelingen Samfunnsansvar og Bærekraft har pr 31.12.2024 2,5 årsverk og består av Eva 
Hansen, leder for Samfunnsansvar og Bærekraft. Ivar A Sandvik, leder og trener for Ranheim 
Gatelag og Robert Stene, trener Ranheim Gatelag.  

Avdelingens aktiviteter understøtter klubbens fem bærekraftsmål: 

3. God helse og livskvalitet.                                                                                                                                     
5. Likestilling mellom kjønnene                                                                                                                                                            
10. Mindre ulikhet                                                                                                                                                                                
11. Bærekraftige byer og lokalsamfunn                                                                                                                                             
17. Samarbeid for å nå målene 

Gjennom trygge og inkluderende fellesskap skal vi skape tilhørighet og tilknytning til klubben 
og lokalsamfunnet. Gjennom handling skal Ranheim Fotball Topp styrke fellesskap og 
redusere utenforskap. Med utgangspunkt i dette har vi noen områder klubben og 
samfunnsavdelingen bryr seg spesielt om: 

Ranheim Gatelag:  

Gatelaget ligger under Fotballstiftelsen (NTF) og har 32 gatelag tilknyttet norske 
toppklubber. Målgruppen for gatelaget er mennesker som har eller har hatt rusrelaterte 
utfordringer. I 2024 har vi hatt 27 aktive spillere på trening. Fotballaktiviteten, 
trening/kamper/turneringer har i seg selv har gitt til sammen ca 4500 timer dette året, som 
igjen har gitt tilsvarende timer mindre ensomhet, spilling, mindre rus og ikke minst mer 
fellesskap, tilhørighet, mestring og livsglede. Den samfunnsøkonomiske gevinsten i 
gatelagene er stor. På oppdrag fra Fotballstiftelsen har Oslo Economics laget et 
samfunnsregnskap for gatelagene. I rapporten konkluderes det med at gatelagsmodellen 
sparer og gir samfunnsøkonomiske gevinster for totalt 638 millioner kroner i året. 

I 2024 har vi i regi av Fotballstiftelsen deltatt på 2 mindre turneringer i regi KBK og Molde. 
Sportslig og sosialt to fine turneringer. Vi gikk for øvrig seirende ut av begge turneringer. 
Under landsturneringen i Bodø i juni fikk vi en magisk opplevelse. Bodø i nydelig sommervær 
og for første gang en landsturnering over 3 dager. Vi hadde vår beste sportslige prestasjon 
siden oppstarten med Gatelaget og endte opp med sølv, etter tap for Stabæk i finalen. I 
august arrangerte vi vår egen regionale turnering. I tillegg til de faste lagene i regionen, RBK, 
KBK, Aalesund og Molde, deltok også Tromsø og Bodø Glimt. To fine dager der Bodø Glimt 
stakk av med gullet, etter finaleseier mot hjemmelaget. Igjen, to fine dager med fellesskap 
og samhold. I tillegg har vi spilt treningskamper mot RIL administrasjonen og flere kamper 
mot Trondheim Fengsel. I august hadde vi også treningskamp mot Ham Kam, som tok turen 
opp til Trøndelag. Vi har levert en sterk sesong rent sportslig, det har vært en god utvikling 
av enkeltspillere og laget. Treningene i hverdagen er de viktigste, det er der grunnlaget for 
mestring, fellesskap og utvikling av mennesker og lag skjer. I tillegg til våre to faste 
treningsøkter med fotball, har vi hatt styrkeøkt på 3T hver mandag. Vi takker 3T, som gir oss 
muligheten til dette.  
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Gatelaget har også i 2024 gjennomført flere dugnader. Dugnadene har vi i hovedsak fått fra 
våre partnere, men vi har også hatt dugnader i regi av klubben. For eksempel på Fanzone før 
A-lags kamp og Lutelvafestivalen. Dugnadene gir gatelagspillerne arbeidstrening og 
fellesskap. Det store målet for dugnadene er treningsleir i Spania høsten 2025.  

Gatelaget hadde også en avtale med Matsentralen i 2024. Vi har i 2024 hentet mat ukentlig 
og kan på den måten bidra til at Gatelagspillerne får et tilskudd av mat i en ellers trang 
økonomi, samtidig som vi bidrar til å redusere matsvinn.  

Vi har også i 2024 jobba målrettet miljøterapeutisk med spillerne på Gatelaget, både med 
gruppedynamikk og med enkeltspillere. Vi har gjennomført lagsmøter og to spillersamtaler 
med hver enkelt, dette er samtaler som kan handle om utvikling som fotballspiller, 
utfordringer i et krevende liv, som for eksempel rusproblematikk, emosjonsregulering og 
familierelasjoner. Vi har også bistått med søknader om kommunal bolig, kontakt med NAV, 
Helse og velferd og rusbehandling. 

Vi har gjennom 2024 etablert en meget stabil og fast treningsgruppe med fokus på utvikling 
av laget, spillet, god garderobekultur, tilhørighet og tilknytning til klubb og bydel.  

 

 

 



 

 

 

27 

Ranheim Gåfotballag:                                                                                                                                          
Gåfotball handler om folkehelse og fotballglede, en glimrende mulighet for å kunne spille 
fotball hele livet. Gåfotballen minsker frafallet i fotballen og øker rekruttering av eldre i 
aktivitet. Gåfotball er den idretten i Norge som øker mest i antall aktive, en arena for fysisk 
aktivitet og som kan gi en god mental helse og sosial inkludering. I 2024 har vi hatt rundt 30 
aktive spillere. Ivar Sandvik er hovedkontakten inn mot Gålaget, sammen med trener, 
lagleder, manager, initiativtaker og klubblegende Steinar Rokkones. Vi arrangerte også i 2024 
turnering på Ranheim. I tillegg deltok gålaget på andre turneringer i regionen, samt 
deltakelse på idrettsfestivalen. Laget trener 2 dager pr uke. På vinteren inne i cagehallen, 
resten av året ute på Extra Arena. Etter hver trening er det kaffe og gode historier hos den 
lokale bakeren, Rosenborg bakeri.  Gåfotballaget er en fin gjeng som preges av godt humør 
og med stort engasjement til det beste for laget og klubben.   

 

 

Jobbdrømmen:                                                                                                                                                           
I 2024 ble Jobbdrømmen et nytt tilskudd til klubbens samfunnsarbeid. Ranheim Fotball Topp 
og NAV Falkenborg har sammen skapt Jobbdrømmen, et tilbud til ungdom mellom 18 og 30 
år, med et mål: Ungdom ut i arbeid. Jobbdrømmen er et arbeidsrettet tiltak hvor man bruker 
merkevaren til Ranheim Fotball som motivasjon og døråpner til arbeidslivet. Gjennom dette 
samarbeidet ønsker vi å skape muligheter. Vi hjelper unge mennesker som står utenfor 
arbeidslivet med å utvikle sine ferdigheter, realisere sine drømmer og ressurser fordi 
arbeidslivet trenger disse ungdommene. Jobbdrømmen handler ikke bare om å finne jobb til 
ungdom men også om å bygge en bærekraftig fremtid. Dagens ungdom er morgendagens 
foreldre. Ved å investere i ungdom, investerer vi også i fremtiden. 
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Klubben har åpnet sine lokaler til arbeid og inkludering. På stadion jobber vi med 
ungdommen på ulike måter ut ifra ulike behov. De deltar i kartlegging, organisering av 
kampdager og arrangement, intern arbeidstrening på stadion samt kurs og workshops om 
arbeidsrettet tematikk. Formålet er enkelt: vi vil hjelpe ungdommen med å realisere sine 
drømmer, styrker og ressurser.  

Et av målene til Jobbdrømmen er å skape et godt samarbeid med næringslivet. Gjennom et 
samarbeid med Jobbdrømmen kan bedrifter få en match med en motivert ungdom og 
sammen kan vi skape en vinn-vinn situasjon hvor ungdom får verdifull erfaring og bedriften 
får tilført nye perspektiver, energi og et ekstra par hender.  

I 2024 hadde vi totalt 16 ungdommer i aktivitet og arbeid gjennom Jobbdrømmen, for 
kortere eller lengre perioder. En av disse er kommet ut i ordinært arbeid, to videre ut i 
arbeidstrening i bedrift og en ungdom ut i utdanning, resterende ungdommer har jobbet 
internt i Ranheim – fortrinnsvis på anlegget og i administrasjonen. I 2025 har vi en tydelig 
målsetting om et sterkere resultat når det gjelder å få ungdom ut i ekstern bedrift. For å få til 
dette har vi justert arbeidet noe. Dvs. at vi skal jobbe mer aktivt ut i vårt partnernettverk 
samt ut mot offentlige instanser (sykehjem, barnehage, skole/SFO). Vi skal også knyttes 
nærmere NAV marked. Vi skal jobbe mer med målgruppa og være enda mer spissa i fht hva 
vi forventer og hva som kreves av ungdom som er deltakere i Jobbdrømmen. Dette vil igjen 
gjøre at vi får flere ungdommer ut i arbeid. 

Gjennom NAV har vi fått tre sterke ressurspersoner med oss på laget. Cathrine, 100% ressurs 
fra NAV Falkenborg og med kontorplass på stadion. Ragnar, som er til stede på stadion og i 
møter etter behov, og til slutt men ikke minst Alex som følger ungdommene i intern 
arbeidstrening tre dager i uka. Alle disse lønnes av NAV. Ranheim Fotball Topp får tilført 
mentormidler fra NAV i dette prosjektet, det vil si at Jobbdrømmen også er et 
inntektsbringende prosjekt for klubben. 



 

 

 

29 

 

Eva flankert av Cathrine og Ragnar fra NAV Falkenborg. 

Kirkens bymisjon:                                                                                                                                                 
Kirkens Bymisjon og Ranheim Fotball Topp har i mange år vært nære verdipartnere. 
Aktiviteten i 2024 var i hovedsak rettet mot Kirkens bymisjons lavterskeltiltak, bl.a møter og 
samarbeid rundt rekrutering av spillere til Gatelaget. Spillere fra Gatelaget har også brukt 
bymisjonens tjenester til juridisk hjelp og rådgivning fra Gatejuristen (søknader om 
uføretrygd, tapt barndom, gjeldsrådgivning). Gatelaget spiller også med Kirkens bymisjon 
logo bak på drakten, som vår egen verdipartner. Avdeling Samfunn og Bærekraft har også i 
2024 vært delaktig i å arrangere lavterskel fotballturnering sammen med Kirkens bymisjon. 

MOT:                                                                                                                                                                 
Ranheim Fotball Topp har siden 2022 vært et ambassadørlag hos MOT. A-lag og Gatelag har 
hatt MOT foredrag på stadion med fokus på rasisme, utenforskap og inkludering. Vi har 
sammen med MOT vært ute på skolebesøk på Markaplassen og Charlottenlund 
ungdomsskole. Slik bidrar vi til å være gode forbilder og til å utvikle robuste og inkluderende 
ungdommer i lokalsamfunnet.  

Internasjonalt engasjement:                                                                                                                                                                
Vårt internasjonale engasjement har i 2024 vært i aktivitet med stiftelsen Stawisha Jamii fra 
Nairobi Kenya. Vi fikk besøk av fire spillere i alderen 16-19 år som var på et treningsopphold 
med akademiet i en periode på ca 2 mnd. Målet med besøket var å realisere en drøm om at 
de beste fra Stawisha Jamii (de beste når det gjelder skole, forbilder og fotball i sitt 
lokalsamfunn) skulle få et treningsopphold hos oss som håp og motivasjon til videre 
skolegang og videre fotballkarriere. Oppholdet ble fylt med aktiviteter som trening og sosialt 
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fellesskap med akademiet samt fellesskap og samvær med den Kenyanske foreningen i 
Trondheim, samt ivaretakelse fra stiftelsens ledere og eiere som er fra Trøndelag. Vår gode 
partner Coop bidro med med utstyr/boblejakker og gavekort på Extra til mat under 
oppholdet. Kostnader til oppholdet i sin helhet ble dekt av stiftelsen Stawisha Jamii samt 
gave fra Coop/Bjørn Vik Moe. 

Fotballskolen på Kersboslaagte Primary School utenfor Cape Town i Sør-Afrika ble utsatt fra 
høsten 2024 til mars/april 2025. Årsaken til det var manglende fullfinansiering i 
2024.                                                                                                                                                    

Bærekraftig lokalsamfunn:                                                                                                                            
Ranheim Fotball skal gjennom handling og aktivitet være en viktig samfunnsaktør i 
lokalsamfunnet. I samspill med klubbens frivillige og samarbeidspartnere har vi i 2024 
arrangert Lutelvfestivalen med det store andeløpet som et av høydepunktene. Et annet 
høydepunkt denne helgen var fotballgudstjenesten som ble arrangert i Ranheim kirke. Kirka 
har en historie som en sterk identitetsmarkør for lokalsamfunnet på Ranheim. Fotballen og 
kirka handler om mye av det samme. Fotball er fellesskap. Sammen med menigheten og 
Dora3 arrangerte vi konsert i kirka med Magnus Grønneberg, ny konsert under dette 
samarbeidet arrangeres også i 2025. Høsten 2024 deltok to spillere fra A-laget og Eva på 
«Heng», et fritidstilbud for konfirmantene på Ranheim om aktivitet, måltid og fellesskap. 
Dette er et samarbeid med menigheten og konfirmantene vi vil fortsette med i 2025. 

 

Eva Hansen - Leder for Samfunnsansvar og Bærekraft                                                                                                                                                                                
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5.  Innkomne forslag og saker   

Forslag: Ranheim Fotball Bredde sitt 5.divisjonslag overføres formelt fra RFT 
til RIL-Fotball Bredde 
 
Styret vil på vegne RIL Fotball Bredde fremme følgende forslag : 
Det ønskes formelt overgang for Ranheim Fotball Bredde sitt 5. div seniorlag for menn fra 
Ranheim Fotball Topp til RIL-Ranheim Fotball Bredde. De er i dag registrert i Ranheim Fotball 
Topp. Det må et årsmøtevedtak til fra begge organisasjoner om at lagcellen overføres til 
Ranheim Fotball Bredde / RIL for neste års sesong, 2026, og da med opprettholdelse 5. 
divisjon. 
 
Forslagsstiller: Styret i RFT på vegne av RIL Fotball Bredde. Likelydende forslag vil bli 
forelagt av RIL Fotball Bredde i RIL sitt årsmøte. 
________________________________________________________________________ 

Forslag: Avholde medlemsmøte(r) gjennom sesongen/året. 

Forslag om å gjennomføre medlemsmøte(r) i løpet av sesongen. Innkalling foregår på lik 
måte som ved et årsmøte. Innkalling sendes ut ca. en måned i forkant. Styret og 
ledere/ansatte i klubben deltar på møtet samt informerer om status i og rundt klubben, samt 
at deltagere/medlemmer kan komme med innspill og spørsmål. 

Begrunnelse 

Det har vist seg gjennom den siste tiden at det dukker opp aktuelle diskusjoner underveis i en 
sesong som også kan beramme Ranheim TF. Dette kan være diskusjoner i egen klubb, men 
også diskusjoner som henger ellers i fotballverden. Denne arenaen kan da sørge for en bedre 
forankring inn mot årsmøter eller uttalelser eksempelvis. Målet med et slikt møte er å holde 
medlemmer informert å større åpenhet igjennom året. 

Forslagsstiller: Åsmund Krokan Storrø og Axel Vilvang 
_______________________________________________________________________ 

Forslag: Ranheim Fotball Topp skal ha rabattert ungdomsmedlemskap i 
klubben for personer under 18 år. Styret anbefales å foreslå en egnet 
medlemskontingent for årsmøtet. 

Begrunnelse: 

For å sørge for at medlemsmassen i klubben er godt representert av de som har interesse for 
klubben bør det legges til rette for at flere unge også skal være medlemmer formelt. 
Medlemskap fra tidlig alder kan bidra til sterkere engasjement, og følelse av eierskap og 
tilhørighet til klubben. 
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I dag er prisen for medlemskap lik for alle medlemmer, uavhengig av betalingsevne. Prisen 
på medlemskapet spiller en relativt større rolle i valget om innmelding jo mindre penger man 
har. Ved å differensiere prisen for medlemmer under 18 år kan man tiltrekke flere som 
ønsker å være medlem, men som må bortprioritere medlemskap på grunn av høy pris. 

Forslagsstiller: Åsmund Krokan Storrø og Axel Vilvang 

________________________________________________________________________ 

 
 
 

6.  Medlemskontingent   

Kontingent for 2026 foreslås opprettholdt som for 2025, dvs kr 500,- for medlemmer og kr 
700,- for familie. Æresmedlemmer og livsvarige medlemmer betaler ikke kontingent. 
  
Det foreslås en ungdomsrabatt slik at medlemmer under 25 år betaler kun kr 250,- i 
medlemskontingent til Ranheim Fotball Topp. Ref også innkommet forslag til årsmøtet og 
styrets tilbakemelding på dette forslaget. 
 
Ranheim Fotball Topp vil fra 2025 selv stå for innkreving og oppfølging av 
medlemskontingent og medlemsregisteret. Det er under 2024 ryddet i medlemsregisteret da 
mange ikke har betalt kontingent på mer enn 2 år, og er da derved utmeldt fra Ranheim 
Fotball Topp. 
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7.   Årsregnskap med styrets beretning 2024 
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Styrets beretning 
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Revisors beretning  
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Styrets beretning 

Styrets arbeid 

Styret har siden årsmøtet 2024 gjennomført 7 styremøter. Styremedlemmer, 
varamedlemmer og daglig leder har deltatt fast på møtene. Varamedlemmer har, som i 
tidligere år, blitt invitert til å delta på møtene og i diskusjonen av sakene. Hver enkelt i styret 
har sine faste ansvars- og kompetanseområder. Hovedtrener har også deltatt på de fleste 
styremøtene og agendapunkt, ikke bare sport, men også økonomi og andre viktige punkter i 
styremøtene som berører utviklingen av klubben. Økonomi har vært svært viktig også i 2024; 
spesielt pga rapportering i rød sone pr 31.12.2022. Det ble den gang laget en handlingsplan 
med spesielt fokus på likviditet for å komme ut av rød sone tidligst mulig. Rapporteringen pr 
30.06.2023 ga oss gul sone i tilbakemeldingen fra NFF, det samme gjorde rapportering pr 
31.12.2023 og 30.06.2024. 
 

Styrets medlemmer har hatt ulike fokusområder inn mot klubbdriften. Hovedområdene der 
styremedlemmer har bidratt er strategiarbeid, økonomirapportering og budsjettarbeid, 
personalsaker, sportslig evaluering og utvikling, sesongevaluering, rekruttering, salg/marked, 
juss, media/kommunikasjon og bidratt i det administrative arbeidet. 
 
Det har vært avholdt 2 ekstraordinære årsmøter i forrige styreperiode, hvor klubbens 
innstilling til VAR og 3dje parts eierskap til klubben er behandlet. Det ble et knapt flertall for 
VAR med konkrete forbedringsområder som forutsetning og Ranheim Spillerinvest 1 ble 
vedtatt etablert med klart flertall. 
 
Styret har vært representert på alle sponsoraktiviteter. 
  

Måloppnåelse  
I tillegg til vedtatte målsettinger i budsjettet for 2024 på økonomi vedrørende spillersalg og 
sportslig mål; ble det etter årsmøtet i 2024 utarbeidet delmålsettinger på flere områder, som 
for eksempel omsetning på kampdag og tilskuere i snitt pr kamp. Vi har lykkes på flere 
områder og målene vil bli videreført og forsterket inn i 2025.  
 

Sportslige prestasjoner  
Det ble budsjettert med en 6. plass i OBOS-ligaen 2024. Det ble til slutt en 10.plass. I løpet av 
siste serierunde vekslet vi mellom 6. og 10. plass, så marginene var små men ikke på vår side 
i år. 
Vi har nå i 15 sesonger på rad vært blant landets 26 beste klubber. 
VI har gjennom de to siste årene hatt et stort generasjonsskifte, på banen, i trenerapparat og 
det sportslige administrative. 
Dette skal være med å bygge fremtiden og bringe oss til, eller nærmere målet, som er å 
kvalifisere oss til Eliteserien igjen. 
 

 

 

 

 



 

 

 

35 

Arbeidsmiljø   
Det interne arbeidsmiljøet pr mars 2025 anses som godt. 
Likestilling  
Den administrative organisasjonen består av 6,5 årsverk pr 31.12.2024, derav 1,0 årsverk 
kvinner. Selskapet har en nøytral holdning til kjønn. Styret har tre kvinner og 4 menn som 
medlemmer; noe som er i tråd med klubbens regelverk. I frivilligheten og i arrangement er 
svært mange kvinner engasjert.  
Klubben har ingen ansatte med nedsatt funksjonsevne, men vil i den grad det er mulig søke å 
tilpasse arbeidsforholdene slik at også personer med nedsatt funksjonsevne kan ta arbeid i 
klubben.  
Påvirkning av det ytre miljøet  
Klubben driver ikke virksomhet som forurenser det ytre miljøet. 
 
Sponsorarbeid  
Klubben har gjennomført et år der aktiviteten i sponsornettverket har vært stor og i stadig 
utvikling. Det er gjennomført et stort antall meget vellykkede møteplasser for sponsorer 
gjennom hele året. Tilbakemeldingene fra sponsorene er entydige positive og kvaliteten på 
møteplassene og gjennomføringen av arrangementene er svært høy.  
 
Organisasjonsutvikling  
Bærekraft har vært i en fortsatt sterk positiv utvikling gjennom 2024. Dette har bla skjedd 
gjennom nysatsingen Gåfotball som nå virkelig har etablert seg på en positiv måte med ca 25 
spillere fra 60+ til 75+. 
Det er brukt mye tid og ressurser på å utvikle den sportslige organisasjonen fram mot 
sesongen 2025 og ikke minst satsingsområdet Akademi. 
  
Økonomi  
Budsjettet for 2024 ble vedtatt med et overskudd på 0,7 mill. Resultatet for 2024 ble et 
overskudd på 2,4 mill og økonomi og likviditet er tilfredsstillende. Mye av den positive 
økonomiske utviklingen de siste to årene skyldes at det bla jobbes meget bra med 
spillerlogistikken og vi har oppnådd de største inntektene i klubbens historie ved spillersalg  
 

Videre drift  
Styret mener årsregnskapet gir en korrekt oversikt over klubbens økonomiske utvikling og 
resultat. Klubbens økonomi er slik at styret mener at forutsetningene om fortsatt drift er til 
stede.  
 
En engasjert klubb  
Avslutningsvis vil styret berømme alle ansatte, frivillige, supportere og sponsorer for en 
fantastisk innsats for klubben gjennom 2024. Klubben har sterkt engasjerte medarbeidere, 
spillere, ledere, samarbeidspartnere og frivillige som er med å levere fantastiske opplevelser 
og arrangementer gjennom hele året. Styret ser frem til å fortsette og bidra til en positiv 
klubbidentitet for Ranheim Fotball!  
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Ranheim IL Fotball Topp 

Kontrollutvalgets rapport for 2024 

1. BAKGRUNN/MANDAT 
Kontrollutvalgets mandat i et idrettslag er regulert av NIFs lov § 2-12. Videre arbeider KU 
etter egen instruks vedtatt for kontrollutvalget i Ranheim IL Fotball Topp.  

Kontrollutvalget konstituerte seg selv våren 2024 og Thomas Berg ble valgt til leder. KU 
består ellers av Jens Juberg, May-Helen Kjenner og Dag Kløvjan (vara).  

2. MØTER/SAMARBEID 
KU har gjennomført tre fysiske statusmøter med styreleder og daglig leder, i tillegg til ett 
fysisk møte med revisor. KU har kommunisert internt via e-post samt egen Messenger-
gruppe.  

På statusmøtene har styreleder og daglig leder redegjort for klubbens tilstand og planer, 
både sportslig, økonomisk og administrativt. Kontrollutvalget har stilt en rekke spørsmål. 
Dette gjelder blant annet problemstillinger knyttet til: 

• Økonomi generelt og kostnadskontroll spesielt 

• Oppfølging av årsmøtevedtak om budsjett 

• Oppfølging av årsmøtevedtak om tredjeparts eierskap 

KU har fått utdypende forklaringer fra styreleder og daglig leder.  
 

3. TREDJEPARTS EIERSKAP 

KU har fulgt, og vil følge, prosessen med etablering av tredjeparts-eierskap tett. Dette har 
vært tema på alle statusmøter i 2024 og vil være tema på statusmøter i 2025.  

4. GJELDENDE VEDTEKTER- LOV FOR RANHEIM IL FOTBALL TOPP 

Kontrollutvalget mener at Ranheim IL Fotball Topp arbeider i samsvar med klubbens 
vedtekter. Klubbens egne vedtekter ble revidert i 2023 for å samsvare med NIFs lover. 

5. ØKONOMI/REVISJON 

Årsregnskapet for 2024 viser et overskudd på ca. 2.4 millioner kroner, mot ca. 0,6 millioner 
kroner i 2023.   
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KONTROLLUTVALGETS ARBEID ELLERS 

Kontrollutvalget (KU) har hatt dialog med styreleder og daglig leder om tema innenfor 
utvalgets mandat, med særlig fokus på drift i samsvar med lover og regler samt å følge opp 
årsmøtets vedtak. 

Vi har videre gjennomgått protokoll for årsmøtet, styrets protokoller, samt andre 
dokumenter utvalget har funnet det nødvendig å gjennomgå. Vi har fått alle opplysninger 
som vi har bedt om fra styret. Vi har gjennomgått styrets årsberetning for 2024 og det 
foreløpige årsregnskapet for 2024.  

6. KONKLUSJON 

Det er kontrollutvalgets vurdering at styret har utført de oppgaver som det er tillagt etter 
loven, og kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og Ranheim IL Fotball Topp sitt 
årsregnskap for 2024 godkjennes av årsmøtet. 

 

Ranheim, 25.02.2025 

Thoms Berge (leder)      Jens Juberg       May-Helen Kjenner      Dag Kløvjan (vara) 
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8. Budsjett 2025 
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9. Revisor  

Med klubbens omsetning og krav for lisensiering av NFF som Toppfotballklubb, er den pålagt å 

engasjere statsautorisert revisor. 

Forslag: Årsmøtet gir styret fullmakt til å engasjere statsautorisert revisor 

 

10. Valgkomiteens innstilling til styret  

Styreleder:  
Kolbjørn Selmer                 2 år (gjenvalg) 
 
Nestleder: 
Marianne Kartum              1 år (ikke på valg) 
 
Styremedlemmer: 
Ståle Bratseth                          2 år (gjenvalg) 
Rune Venaas                            2 år (gjenvalg) 
Cecilie Klein Reinertsen         1 år (ikke på valg) 
 

Varamedlemmer: 
Lena Dahle Iversen                 2 år (gjenvalg) 
Arve Lauritsen                  1 år (ikke på valg)      
 

Valgkomiteens innstilling til kontrollutvalg: 
 

Thomas Berg                            1 år (ikke på valg) 
Jens Juberg                               1 år (ikke på valg) 
May Helen Kjenner             2 år (gjenvalg) 
 
Varamedlem 

Dag Kløvjan                           2 år (gjenvalg) 
 

         Styret foreslår gjenvalg på sittende valgkomite: 
         Mari Haugen, leder. Steinar Rokkones, medlem. Thomas Mostervik, medlem. 
         Anne Sophie Hunstad, vara 
 
         Styret velger selv sine representanter til ting 
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PRISUTDELINGER RANHEIM FOTBALL TOPP FOTBALLGALLA    

                                                  24.01.2025. 

 

Årets supporter 

Vinneren har i flere år utmerket seg med sitt store engasjement, vennlige vesen og med et 
blått hjerte som banker året rundt. Aktiv bidragsyter på alle områder før og under 
hjemmekamper. Reisende på flere bortekamper. Sosial, godt likt av alle og alltid med et smil. 
Er også sterk på historiefortelling i supporternes sosiale medier. Har også blitt produsent for 
tv-sendinger i regi av supporterne. Årets supporter er KRISTOFFER KVAM SANDVIN. 
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Årets unge spiller 

Å være ung spiller handler om å ta rollen som utfordrer, være ydmyk, jobbe hardt og 
systematisk på veien mot å ta nye steg uke for uke. Og ta sjansen når den byr seg. Årets unge 
spiller har hatt en reise som vi elsker i Ranheim. Fra lokal breddefotball til toppfotball. Og det 
har gått raskt. Han fikk sjansen midtveis i fjor, det ble 15 kamper i 2024. Og 1 mål – ei 
kanonkule fra 45 meter. Årets unge spiller er U20-landslagsspiller og 19 år gamle LUCAS 
KOLSTAD. 

 

 

 

 

 



 

 

 

51 

 

 

 

 

Årets sponsor 

Et partnerskap med Ranheim skal være en lønnsom investering. Et engasjerende partnerskap 
skapes blant annet gjennom tilstedeværelse på våre mange møteplasser for sponsorer og på 
kampdag. Årets sponsor er også bevisst på å fremsnakke andre sponsorer, se etter 
samarbeidsmuligheter og er bevisst på å bruke andre sponsorer. De evner å gjøre seg synlig, 
menneskene er mange og alle har et smil og stor grad av service og kundefokus. De har bygd 
stein på stein siden de skrev sin første avtale med Ranheim i 1983. Årets sponsor er 
FAGTRYKK. 
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Årets Ambassadør 

En Ranheim-ambassadør er en person som er en fremsnakker av Ranheim i hverdagen, i 
samtaler med andre. En person som både verdsetter det gode, bidrar til at vi kan utvikle oss 
gjennom både kunnskap og engasjement og som også skal stille kritiske spørsmål når det 
trengs og konstruktiv kritikk. En Ranheim-ambassadør VIL OSS VEL. Årets ambassadør er 
direktør hos Quality Hotel Prinsen, RUNE SAGEN. 
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Årets spiller  

Han debuterte for Ranheim i 2016, da på utlån og 18 år gammel. Kom permanent til 
Ranheim foran 2023 for å bygge seg opp etter mange skader. I 2024 blåste han alt og alle av 
banen. 19 mål og 8 assist. Årets toppscorer og årets spiller i Obos-ligaen. Årets spiller i 
Ranheim 2024 er selvsagt JOHN HOU SÆTER. (YONG YONG HOU) 
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Årets Frivillig  

Frivilligheten i Ranheim er vårt DNA. Når klubben vokser og stadig gjør mer og flere 
aktiviteter øker behovet for mer frivillighet, antall frivillighetstimer i Ranheim øker år for år. 

I år er det to vinnere. Den ene ble frivillig da hun fikk utlevert RIL-flagg på døra. Etter dette 
har vinneren blitt i huga supporter og superivrig frivillig og stiller opp i tykt og tynt, snøstorm 
og solvær. Den andre er en turbo som bidrar på smått og stort, er evig positiv og sier aldri 
nei. Smilet, latteren og stemmen er med året rundt. Dere ser begge bak bardisken på Overvik 
Corner og er en del av ett flott team som holder hjulene i gang. Årets frivillige er LOTTE 
TRANA RISMARK og ANNE GRETE MOSTERVIK 
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Hedersprisen 

En hederspris kan begrunnes på mange måter og kan gå til en person som har gjort noe 
spesielt på kort tid eller over lang tid. Årets vinner har gjort noe godt over lang tid. Og bidratt 
på mange områder gjennom flere tiår. Som spiller, frivillig, leder, styremedlem, sponsor, 
supporter. Alltid med stil og klasse, med smil, kunnskap og ro. Offensiv på vegne av klubben, 
alltid nervøs for hvordan det går med laget i kamp. En gentleman som nyter stor respekt i 
mange sfærer. Årets hederspris går til ARVE LAURITSEN. 
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         Statistikker Ranheim A-lag 2024 

 

 

 

1 Divisjon 2024 Spillerstatistikk 2024

Nr. 10 Spillere

Trener :  Kåre Ingebrigtsen Gustav Mogensen 30 4 3 3

1 01.04.24 Kongsvinger B 1 - 2 Sæter 1923 Sander Amble Haugen 30 2 2

2 06.04.24 Sandnes Ulf H 3 - 1 Bye 3 1151 Vetle Wenaas 29 1 3 2

3 15.04.24 Moss B 1 - 2 Bye 1419 John Hou Sæter 29 19 2

4 20.04.24 Åsane H 2 - 2 Bye, Wenaas 1269 Bendik Bye 29 11

5 28.04.24 Lyn B 1 - 1 Sæter 1134 Simen Vidtun Nilsen 29

6 04.05.24 Start B 0 - 0 2024 Per Ciljan Skjelbred 28

7 11.05.24 Egersund H 1 - 2 Sæter 1214 Erik Tønne 27 1 1

8 16.05.24 Levanger B 2 - 2 Bye, Sæter 2188 Mathias Emilsen 26 3 2

9 22.05.24 Stabæk H 3 - 0 Sæter 2, Tønne 1365 Mikael Johnsen 25 2 3 2

10 27.05.24 Bryne B 2 - 3 Mogensen, Haugen 1291 Sivert Solli 23 2 1

11 01.06.24 Vålerenga H 1 - 3 Sæter 2200 Dennis Gaustad 21 3 3 1

12 09.06.24 Mjøndalen B 3 - 3 Sæter 2, Gaustad 1473 Jakob Tromsdal 20 2

13 16.06.24 Raufoss H 1 - 0 Bye 1588 Nikolai Skuseth 19 3

14 23.06.24 Aalesund B 2 - 1 Sæter, Bye 3640 Philip Slørdahl 19

15 20.07.24 Sogndal H 3 - 0 Sæter, Bye, Mogensen 1147 Oliver Holden 17 1

16 29.07.24 Vålerenga B 1 - 3 Mogensen 11163 Lucas Kolstad 15 1 3

17 03.08.24 Kongsvinger H 2 - 2 Gaustad, Selvmål 1095 Håkon Røsten 15 1

18 10.08.24 Stabæk B 0 - 3 2067 Håkon Gangstad 13 3

19 19.08.24 Mjøndalen H 0 - 1 1470 Seydina Diop 6

20 25.08.24 Sogndal B 2 - 0 Haugen, Gaustad 1811 Lasse Qvigstad 4 3

21 02.09.24 Start H 2 - 3 Bye, Sæter 1160 Mamadou Diang 3

22 16.09.24 Egersund B 2 - 0 Sæter, Johnsen 800 Brage Kvithyld 1 1

23 21.09.24 Moss H 1 - 0 Sæter 1270 Tor Solvoll 1

24 25.09.24 Raufoss B 1 - 1 Sæter 772 Niklas Frenderup 3

25 28.09.24 Levanger H 1 - 1 Bye 1092 Niklas Hegle 2

26 06.10.24 Lyn H 1 - 1 Sæter 1116 Sigurd Prestmo 2

27 21.10.24 Åsane B 2 - 1 Emilsen, Kolstad 535 Brage Aune 1

28 26.10.24 Aalesund H 0 - 1 1172 Kevin Gjevik 1

29 02.11.24 Sandnes Ulf B 6 - 2 Sæter 2, Emilsen 2, Mogensen, Johnsen 512 Jørgen Bøhle 1

30 09.11.24 Bryne H 1 - 4 Sæter 1008 Selvmål 1

48 45 Sum mål 48 9

NM 2024
1R 10.04.24 Tiller B 3 - 0 Gauset, Johnsen,Wenaas 330 Tilskuere

2R 24.04.24 Melhus B 5 - 1 Mogensen 2, Johnsen, Solli, Wenaas 300 Hjemme

3R 01.05.24 Raufoss H 1 - 2 Mogensen 725 Borte

Gule kort

Røde kort

19317 1288

Ranheim
10 - 9 - 11   48-48    39 p Serie NM

52069 1736

32752 2183

49 1,63

1
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